
 

 

D66 Almelo 

Almelo, november 2023                                                                                                                                                                                   

Betreft: wegwijzers binnenstad   

Geacht College 

Sinds een jaar en dag heeft Almelo een vervelend probleem. Mensen die op zoek 

zijn naar een VVV/Toerist kunnen deze niet vinden, want die is er niet.                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

Wel staan er wegwijzers in de binnenstad met verwijzing info Toerist/VVV                

Helaas geven de wegwijzers de verkeerde informatie en dat roept vragen op.                                                                                      

Gelezen het artikel in Tubantia over de verwarringen en  ongemak van de 

toeristen wat voor de stad, en gemeentebestuur, een negatief beeld kan oproepen 

heeft de fractie van D66 Almelo de volgende vragen aan het college.                                                                                                                                                                                                                        

Vraag1. Gaat het college de wegwijzers van correcte informatie voorzien?                        

Zo nee waarom niet. Zo ja wanneer wordt het daadwerkelijk uitgevoerd.                                                                                                

Vraag 2. Overweegt het college om een toeristisch/ VV voorziening te openen?                                                                                                                                                                                                                                                                 

Zo nee waarom niet? Zo ja op welke termijn kan een VVV kantoor worden 

geopend?                                                                                                                                                                                                                                                                      

Vraag 3. Wil het college de mogelijkheid onderzoeken om op meerdere plaatsen 

in de binnenstad digitale toeristische informatie te plaatsen? Zo nee waarom 

niet? Zo ja wat is uw plan van aanpak?                                                                                                  

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet 

Met vriendelijk groet                                                                                                                                                             

Henk Huisman  

Namens de D66 fractie                                                                                           

 


